
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr 371202I

XXXVII Sesja w dniu 3l sierpnia 2021

Obrady rozpoczqto 31 sierpnia 2021 o godz. 09:00 , a zakonczono o godz. l3:44 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial21 czlonk6w.

Obecni:

1. Jacek Bulawa

2. Piotr Czarnecki

3. Janusz Dgbczynski

4. Mariola Gawlowska

5. Andrzej Golgbieski

6.@
7. Joanna Hofman-Kupisz

8. Jarosiaw Hupalo

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

11. Krzysztof Kowalski

I 2. Stanislaw Krzemieniewski

13.@i

14. Krystian Luczak

1 5. J6zef Mazierski

16. Wanda-Mr*szatik

17. Arkadiusz Piasecki



18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20.@
21. Daniel Tobiasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23. Katarzyna Zargbska

24. Janusz Zi6lkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. I
Sprawy organizacyjne.

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XXXVII sesji

Rady Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani4 Domicelg Kopaczewsk4, Pani4 Monikg
.Iablorisk4, Sekretarza Miasta Pani4 Wieslawg Konopczyriska, Skarbnika Miasta Pani4

Honoratg Baranowsk4 a takae zebranych na sali dyrektor6w Wydzial6w Urzgdu Miasta,
radnych Rady Miasta VIII kadencji oraz pozostale osoby uczestnicz4ce w obradach a takZe
wszystkich,ktorzy za pomoc4 sieci Internet obserwuj4 obrady.

Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iz sesja transmitowanaiest w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta Wloclawek, a takle w serwisie You Tube. Linki do

transmisji udostgpniane sq na stronie internetowej miasta.

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, 2e na stan 25

radnych - na sali obrad aktualnie zgromadzonych i zalogowanych do systemu jest 2l radnych,
azatem obrady sesyjne w dniu 31 sierpnia br. s4 prawomocne.

Lista obecnoSci radnych podczas obrad XXXVII sesji Rady Miasta stanowi zal4cznik do
protokoiu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XXXVI
sesji Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 9 lipca 2021 roku, z kt6rym
radni mogli sig zapoznac i wnieSc ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelniet'r.

Przewodnicz4cy Rady Miasta zakomunikowal, iz wraz z zawradomieniem o obradach
dzisiejszej sesji przekazany zostal radnym porz4dek obrad. W zwi4zku z tym otwieraj4c
dyskusjg w tej kwestii zvrocil sig do radnych z zapytaniem czy wnoszE zmiany do porz4dku
obrad.



W dyskusii wzieli udzial:
- radny Janusz Dgbczyriski
- radny Piotr Kowal
- radny Krystian tr uczak
- radny Janusz Dgbczynski (Ad Vocem)
- radny Krystian Luczak
- Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski
- radny Piotr Kowal (Ad Vocem)
- radny Krzysztof Kowalski

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XXXVII sesji o projekt uchwaly w sprawie apelu do Marszalka
Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego, zgloszony przez radnego .Ianusza Dgbczyriskiego w
imieniu Klubu Radnych Prawa i SprawiedliwoSci.

Wyniki glosowania

ZA:9, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJE SIf : l, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:

ZA (9\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyi-rski, Mariola Gawiowska, Andrzej Goigbieski,
Agnieszka.Tura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, J6zef Mazierski

PRZECIW (1I)

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal, Krystian \,uczak, Arkadiusz Piasecki,
Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz

Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJn SrE (1)

Elzbieta Rutkowska

NiEOBECNT (4)

Krzysztof GrzEdziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, iz
porz4dek obrad XXXVII sesji Rady Miasta nie ulegi zmianie poniewaZ w wyniku
przeprowadzonego glosowania zgloszony wniosek nie uzyskal akceptacj i.



Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalno5ci miasta w okresie migdrysesyiny*.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci
w okresie migdzysesyjnym, tj. od dnia g lipca 202ft.czyli od ostatniei sesji Rady Miasta do

dnia 3l sierpnia 2021r., kt6ra przedstawia sig nastgpui4co:

Dnia 1 wrzesnia rozpoczyna nowy sig rok szkolny. Mieiska Inauguracja Roku Szkolnego
202112022 odbgdzie sig o godz. 13.00 w Szkole Podstawowei nr 19 ptty ul. Szkolnej 13.

\,4cznie, do wloclawskich plac6wek oSwiatowych bgdzie uczgszczac blisko pigtnaScie i p6l
tysi4ca uczni6w. Z dniem 1 wrzeSnia 202I ruszy nab6r wniosk6w o wl4czenie nieruchomoSci

z terenu miasta do ,,Programu usuwania wyrob6w zawieraj4cych azbest z terenu Miasta
Wloclawek na lata 2017_ 2032". Realizacja koleinei edycji Programu odbEdzie siE w 2022 t.

w oparciu o Srodki budzetu miasta oraz dotacj Q z przyznan4 decyzj4 zarz4drt Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. Zaplanowane Srodki na

reahzaclE Programu w latach 2022-2023 !\ynosz4 135 tys. zl, gdzie wkiad miasta stanowic

bgdzie kwota 81 tys. zl, a dotacja Funduszu 54 tys. zl.Prezydent poinformowal, Ze miasto

Wloclawek posiada najpigkniejsz4 w Polsce Przystari! Przystan przy ul. Piwnej zostalaluznana

za najpigkniejszy obiekt w Polsce, w plebiscycie radiowej Jedynki. W ramach konkursu

prezentowane byly najciekawsze zdaniem organizator6w, miejsca zwiqzane ze sportem i

aktywnym wypoczynkiem. SportowieczWloclawka -.Ian Marciniak, Zeglarz, zawodnik Klubu
Sportowego AQUA Wloclawek - zdobyl br4zowy medal Mistrzostw Polski Formula Kite, kt6re

odbyly sig w Pucku. Regaty kitesurfingowe w Formule Kite to konkurencja olimpijska i bqdzie

miaia sw6j debiut na igrzyskach olimpijskich w ParyZu w 2024 roku. 22 hpca 2021 r.

opublikowano wyniki glosowania na projekty Wloclawskiego Budzetu Obywatelskiego 2022.

W kategorii zielonej zv,rycigiryt projekt ,,Park Poludnia", do realizacji zakwalifikowaia sig

r6wnie2 ,,Rewitalizacja skweru przy Placu Staszica". W kategorii instytucionalnej wygral

projekt ,,Pruyjazne Poludnie PrzyszloSci", do realizacji przeszedl takhe ,,Krasnalowy plac

zabaw". W kategorii og6lnomiejskiej zostan4 zrealizowane: ,,Micheliriski Park Rozrywki" i

,,Budowa wieiry z platform4 widokowE oraz monitoringiem na punkcie widokowym

wlociawskiego ZawiSla". 15 sierpnia na Bulwarach im. Marszalka Jozefa Pilsudskiego

odsloniono ,,Alejg Zasluaonych dla Wloclawka". Na granitov\ych plytach wbudowanych w

chodnik zostaly upamigtnione osoby zaslulone w Obronie Wioclawka 1920 t.

Miasto pozyskalo realizator6w miejskiego programu in-vitro. W trybie otwartego konkursu

ofert wybrano siedem podmiot6w, kt6re zaoferowaly zabiegi dla mieszkanc6w Wloclawka w

dwunastu klinikach na terenie calego kraju. Budzet tegorocznej edycji programu wynosi sto

tysigcy zlotych. Maksymalna wysokoSi dofinansowania do zabiegu wyniesie pigi tysigcy

zlotych. Prezydent Miasta przypomnial,2e w Hali Osrodka Sportu i Rekreacjt dziala

Powszechny Punkt Szczepien przeciwko covid- 19.-Do tej pory w punkcie zaszczepilo sig ponad

28 tysiqcy os6b. Zachgcam do skorzystani aze szczepienia. Punkt jest czynny we wszystkie dni

tygodnia od godziny 8:00 do l8:00. Zapisy telefoniczne do Powszechnego Punktu Szczepieri

w Hali OSiR odbywaj4 sig w dni powszednie w godzinach 8:00-16:00 pod numerami tel.5l2-
423-991 oraz 507 -479-534. Miejski Zespol Opieki Zdrowotnej realizuje ,,Program profilaktyki
zakaZen wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) Miasta Wloclawek". Do 3l lipca br'

zaszczepionych zostai o 205 dziewczql" l2-letnich. Koszt tegorocznej edycji programu wyniesie

ok. 172 tys. zl. Ruszyl program Szczepimy senior6w przeciwko pneumokokom. Program

kierowany jest do os6b w wieku 65+ leczEcych sig z przewleklego nieZytu oskrzeli i astmy

oskrzelowej. Szczepienia s4 wykonywane we wszystkich przychodniach Miejskiego Zespolu

Opieki Zdrowotnej oraz w Przychodni Pulmonologiczno-Alergologicznej w Zespole

Przychodni Specjalistycznych na ul. Wyszyriskiego. Ze szczepieh moze skorzystac 150



wloclawian . Urz4d Miasta przeznaczyl na realizacjg programu 22 500 zl. Szczepienia w 50%
s4 finansowane przez samorz4d wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego.26 sierpnia w UrzEdzie
Marszalkowskim zawarto umowg na dofinansowanie zadania ,,IJtworzenie Interaktywnego
Centrum Fajansu". WysokoSc dofinansowania to ponad 11 milion6w zlotych. W budynkach po

dawnym Banku Gdahskim u zbiegu Zabiej i Kr6lewieckiej powstan4: interaktywna strefa
historyczna, strefa edukacyjna, strefa wystawowa/ekspozycyjna oraz strefa komercyjna-
sprzeda2owa. R6wnie2 26 sierpnia ogloszony zostal przetarg na budowg Centrum. Podjgty
zostal kolejny krok w sprawie wybudowania we Wloclawku nowoczesnego biurowca
Programu Fabryka. Do realizacji projektu zostala powolana sp6lka celowa, sygnowana przez

wloclawski samorz4d oraz podmiot Operator ARP sp. z o.o. Projektowana inwestycja to blisko
11 tysigcy metr6w kwadratowych, w kt6rych sklad wejd4 powierzchnie uslugowe i biura klasy
A. Biurowiec powstanie w rejonie ulic Broniewskiego i Kruszynskiej. Tworzona jest Strategia

Rozwoju Miasta Wloclawek 2030+. Do I wrzeSnia202l r. dostgpna jest anonimowa ankieta,

ktorej cel to zebrante informacji o najwaZniejszych barierach rozwojowych i obszarach, kt6re

mieszkaricy uwaaaj4 za priorytetowe dla dalszego rozwoju Wloclawka. Wystarczy wejSc na

strong: wloclawek.webankieta.pl, a po wypelnieniu formularza klikn4c przycisk: ,,WySlii".
Link do ankiety zostal wyslany na skrzynki mailowe Paristwa Radnych. Gor4co zapraszam do
jej wypeinienia. Ankietg mozna wypelnii rowniez w wersji papierowei. Dostgpna jest w holu
Urzgdu Miasta Wloclawek przy Zielonym Rynku l1l13 oraz w Kawiarni Obywatelskiej

,,Sr6dmieScie Cafe" przy ul. 3 Maja 9. W ramachrealizacjr projektu door-to-door, kt6ry polega

na uslugach indywidualnego transportu dla mieszkaric6w Wloclawka, zakupiono samoch6d

marki Ford Transit. Jest to auto dziewigcioosobowe, z wind4 elektryczn4, dostosowane do

przewozu os6b z niepelnosprawnoSciami. Z uslug skorzystaj4 doroSli mieszkancy Wloclawka,
ktorzy potrzebuj4 wsparcia w zakresie mobilnoSci, w tym w szczegolnoSci: osoby z

orzeczenrem o niepelnosprawnoSci, osoby z trudnoSciami w samodzielnym poruszaniu sig

nieposiadaj4ce orzeczenia o stopniu niepelnosprawnoSci, a takle seniorzy. Na proSbg

mieszkaric6w, Prezydent Miasta wystosowal list do marszalka Piotra Calbeckiego, w kt6rym
poprosil o uwzglgdnienie w nowym rozkladzie jazdy potrzeb wszystkich mieszkaric6w regionu.

Maj4c na uwadze perturbacje zprzewozarni lokalnymi z ubieglego roku, nalezy miec nadziejE

na podjgcie odpowiedzialnych decyfi, ktore zapobiegn4 komunikacyjnemu wykluczeniu
wiociawian podr6Zuj4cych do pracy, szkoly azry w innych niezbgdnych zyciowo sprawach.

Na terenie wloclawskiego dworca od wczoraj pracuje cigzki sprzgt.-W tym miejscu powstanie

estetyczny i funkcjonalny budynek, z kt6rego skorzystaj4 mieszkaricy i turySci. Prace trwaj4,
wszyscy pozostaj4 w oczekiwaniu na pierwsze, wizualne efekty tej inwestycli. Przy tej okazji
Prezydent Miasta podzigkowal wszystkim, kt6rzy wsp6lnie dbali o to, aby ta inwestycja w
mieScie zostala zrealizowana. W zakresie zam6wieri publicznych, zawarte zostaly umowy
migdzy innymi: - na budowg ulicy Szewskiej. WartoSi umowy to blisko szeSi i p6l miliona
zlotych,wykonawc4 bgdzie konsorcjum firm: DROGTOM i Brzgczkowski
- na przebudowg ulicy Spokojnej, wartoSi umowy to ok. czterysta tysigcy zlotych, wykonawc4
bgdzie MCC Sp6ika Akcyjna 27 sierpnia ruszyl remont al. ks. J. Popieluszki. Pierwszym

etapemiest demontaz istniej4cej nawierzchni. W zwi1zku z remontem odbywa siE polowiczne
zamknigcie jezdni tak, aby utrudnienia w ruchu byty jak najmniej uci4zliwe dla kierowc6w.
Prace realizowane przez DROGTOM mog4 potrwac ok. 2-3 tygodni, a ich harmonogram jest
SciSle uzale2niony od bie24cych warunk6w pogodolvych. Tegoroczne miesi4ce wakacyjne byiy
wyj4tkowe pod wzglgdem iloSci organizowanych wydarzen, w tym takze o charakterze

sportowo - rekreacyjnym. Rekordowa jest zarowno ilo6i, jak i ranga oraz szeroki kr4g
adresat6w. W lipcu na stadionie Osrodka Sportu i Rekreacji odbyly sig Lekkoatletyczne
Mistrzostwa Polski Ul8. Organizatorem zawod6w byl Lekkoatletyczny Klub Sportowy Vectra
przy wsp6ludziale Wydzialu Sportu i Turystyki UM Wloclawek. Mistrzostwa wylonily
nailepsze lekkoatletki i najlepszych lekkoatlet6w l4cznie w 42 konkurencjach. Reprezentanci



Wloclawka uzyskali 2 srebrne medale: Alicja Barszcz w biegu na 1500 m zprzeszkodami oraz
Izabela Duda w rzucie mlotem. Podczas imprezy ustanowiony zostal I rekord Polski. W
sierpniu odbyt sig Festiwal Wisly, w ramach kt6rego odbywaly sig migdzy innymi: targi
tradycyjnych produkt6w regionow nadwiSlariskich, stoiska edukacyjne prezentuj4ce dawne

rzemiosla i zawody atakae kulturg i folklor region6w nadwiSlariskich, parada kilkudziesigciu
statk6w ilodzi, bezpiatne rejsy dla publicznoSci wybranymi statkami oraz koncerty. Festiwal
przeprowadzila NadwiSlariska Organizacja Turystyczna. Ponadto odbywaly sig imprezy
biegowe i nordic walking adresowane do os6b w r6znym wieku i o r6znym stopniu sprawnorici

fizycznej. S4 to m.in. kolejne etapy cyklu Vladslavia Cross, Bieg Tropem Wilczym, 5

Wloclawski Bieg Nocny. Organizatorem wydarzeri jest Wloclawski Klub Biegacza

Maratonczyk. Prezydent Miasta podkreSlii dzialalnoSc Osrodka Sportu i Rekreacji w zakresie

organizacji imprez. Odbyty siE: VII Festiwal Smoczych Lodzi o Puchar Prezydenta Wloclawka,
wakacyjne spacerki z Przewodnikiem po Wloclawku, turniej siatk6wki wodnej oraz raidy

rowerowe. OSiR prowadzil takZe k4pieliska nad jeziorem Czamym i Wikaryjskim, baseny

letnie na Slodowre oraz udostgpnial naprzemiennie jeden z krytych basen6w. W miniony
weekend zakonczyly siE wakacje. Mieszkaricy tlumnie odwiedzali wloclawskie bulwary, by

wziEc udzial w Festiwalu Freshland, pokazach mappingrr oraz - na Slodowie - pohegnac

wakacje z gwiazdami sceny muzlcznej. Przed nami prestiZowa impreza - jubileuszowy,

dwudniowy XXX Finatr Turnieju Poezji Spiewanej. Pierwszego dnia (10 wrzesnia) odbqd4 siQ

koncerty konkursowe, dzienpo2niej - Koncert Galowy i koncert,,Ptaki powrotne". W Srodq 1

wrzeSnia 2021 r. o godz. 12.00 na placu WolnoSci odbgd4 sig miejskie obchody upamigtniaj4ce

82. rocznicg wybuchu II wojny Swiatowej. Prezydent Miasta zaprosil do udzialu w
uroczystoSciach.

Po zakoriczonym wyst4pieniu Prezydenta Miasta, Przewodnicz4cy Rady Miasta otworzyl

dyskusjE nad przedstawion4 informaci4 zwracaj4c jednoczeSnie uwagg, aby pytania nie

odbiegily od zagadnieri przedstawionych przez Pana Prezydenta i dotyczyty przedstawionej

informacji z dzialalnoSci w okresie migdzysesyjnym.

W dyskusii wzieli udzial:

- radna Ewa Szczepariska
- radny Janusz Dgbczynski
- radny Jozef Mazierski
- radna Joanna Hofman-Kupisz
- radny Krzysztof Kowalski
- radny Piotr Czarnecki
- Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski
- radny Jozef Mazierski (Ad Vocem)
- Przewodnrcz4cy Rady Miasta Stanislaw Wawrzonkoski
- ZastEpca Prezydenta Miasta Monika Jabloriska
- ZastgpcaPrezydenta Miasta Domicela Kopaczewska (Ad Vocem)
- ZastgpcaPrezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem)
- radny Krzysztof Kowalski (Ad Vocem)

Ad.3
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek na202l
rok.



Ad.4
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2021-2035.

Wprowadzenia do Uchwaly zmieniai4cej uchwalE w sprawie uchwalenia budzetu miasta
Wloclawek na202l rok oraz Uchwaly zmieniajqce uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej
Prognozy Finansowej na lata 2021-2035 dokonala Skarbnik Miasta Honorata Baranowska,

omawiaj4c lqcznie zmiany wprowadzone w obydwu projektach uchwai zar6wno po stronie

wydatk6w iak i dochod6w w r6znych dziatach budzetu oraz w Wieloletniei Prognozie

Finansowej na lata 2021-2035. Zmiany zaproponowane w poszczeg6lnych dzialach

wprowadzono m.in. w oparciu o wnioski zloZone przez poszczeg6lne wydzialy jak r6wnie2w
wyniku przesunigcia Srodk6w wynikaj4cych z zaistnialychpotrzeb. W WPF urealnione zostaly

dochody orazWdatki oraz zaktualizowany zostal wrykazprzedsigwzigc wieloletnich.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruiEcej ww. zagadnienia,

Opinie Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwaiE w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na202l rok
rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i Promocii Miasta.

Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katarzyna Zarqbska'

TakZeuchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej

na lata 2021-2035 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katatzyna

Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowaL, Ze otwiera

dyskusjE nad ww. zagadnieniami.

W dyskusii wzieli udzial:
- radna Mariola Gawlowska
- radny Andrzej GotEbieski
- ZastEpcaPrezydenta Miasta Krzysztof Kukucki (Ad Vocem)

Wobec wyczerpaniazgloszehdo udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wlociawek na2021 rok.

Wvniki glosowania

ZA: I4,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 7, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (14)



.Iacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian N,uczak, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Daniel
Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJ4 Sr4 (7)

Piotr Czarnecki, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawiowska, Andrzej Goigbieski, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, .I6zef Mazierski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zo stala podj Eta pr zez R adq Mi as ta w zapr oponowanym brzm i eni u.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata202l-2035.

Wvniki glosowania

ZA: I4,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf: 6, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (14)

Jacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr

Kowal, Krystian Luczak, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel

Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

WSTRZYMUJE SrE (6)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzyszlof Kowalski, Stanisiaw

Krzemieniewski, .16zef Mazierski

BRAK GI.OSU (I)

Janusz DEbczyflski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.



Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta oglosil przerwg w obradach sesyinych do godz. 1 1.30

Wznowienie obrad seslr.in)'ch po przerwie. kt6re ooprowadzil Wiceprzewodnicz4cy Rady

Miasta radny Jaroslaw Hupalo.

Ad.5.
Uchwala w sprawie wysokoSci oplat za uslugi komunalne.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly

dokonala Pani Kamila Slomczewska Dyrektor Wydzialu Nadzoru Wla5cicielskiego,

Gospodarki Komunalnej i Informatyzacji.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruiqcej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie wysokoSci oplat za uslugi komunalne rozpattzyla orcz pozytywnie

zaopiniowala komisja -iospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie

przedstawit Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal'

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwalY.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wysokoSci oplatzauslugi komunalne'

Wyniki glosowania

zA: I2,PRZECIW: 6, WSTRZYMUJE SIQ: 2, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (r2)

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krystian

\,uczak, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Daniel Tobjasz,

Katar zy na Zargbska, Janusz Zi6ikowski, Piotr Zwo I iriski

PRZECIW (6)

Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw

Krzemieniewski, .T6zef Mazierski

WSTRZYMU.TE SIq (2)

.lacek Bulawa, Janusz Dgbczynski



BRAK GI-OSU (1)

Stanisiaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymanska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzai4c ponadto o 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostalapodjEta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.6
Uchwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta

Wloclawek w zakresie obszaru poloZonego pomigdry ulic4 Gajow4, ulic4 Wiejsk4, granic4

miasta oraz terenem ogrod6w dzialkowych.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawiia Pani Izabela Ksig2ak Kierownik Referatu

Zagospodarowania Przestrzennego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwaig w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek

w zakresie obszaru poloZonego pomigdzy ulic4 Gajow4, ulic4 Wiejsk4, granic4 miasta oraz

terenem ogrod6w aziatto*yctr r:ozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu,

Rozwoju iPromocii Miasta. Opiniqw tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisii radna

KatarzynaZargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .lanusz DEbczyirski
- IzabelaKsigZak Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego

po zakonczeniu dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod glosowanie ww.

projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek

w zakresie obszaru poloZonego pomigdzy ulic4 Gajow4, ulic4 Wiejsk4, granic4 miasta oraz

terenem osrod6w dzialkowych.

Wvniki qlosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf : 0, BRAK Gtr OSU: 1, NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:

ZA(20\

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .TanuszDEbcrynski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski.
.Toanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, KrysttanN-uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Daniel Tobjasz, Katarzyna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (1)

Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dztel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymanska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostala podjEta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.7
Uctrwala w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta

wloclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulicy Prymasa wysryriskiego, zawartego

pomigdzy ulicq Prymura Wyrryriskiego, ulicq Rzeczn4, Parkiem Sienkiewicza, ulic4

Okrzei, rzek4 Wisl4 oraz rzek4 Zglowiqczkq,

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia iak w uzasadnieniu do projektu uchwaiy

dokonala Pani Izabela Ksig2ak Kierownik Referatu Zagospodarowania Przestrzennego.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wioclawek

dla obszaru iolozonego w rejonie ulicy Prymasa Wyszyriskiego, zawartego pomiEdzy ulic4

Prymasa Wyizyriskiego, ulic4 Rzeczn4, Parkiem Sienkiewicza, uhc4 Okrzei, rzek4 Wisi4 oraz

rzekq Zglowi4czk4 rizpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i

Promocji Miasta. OpiniE w tej sprawie przedstawila Przewodnicz4ca Komisji radna Katat'ryna

Zargbska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

giosowanie ww. projekt uchwaiy.
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Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek
dla obszaru polozonego w re.jonie ulicy Prymasa Wyszyriskiego, zawarlego pomigdzy ulic4
Prymasa Wyszynskiego, ulic4 Rzeczn4, Parkiem Sienkiewicza,ulicq Okrzei, rzekq Wisi4 oraz
rzek4 Zglowi1czk1.

Wyniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIE: O, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 4

W),niki imienne:

zA (re)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, JanuszDgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski,
Joanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak , Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki,

Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaiska, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GLOSU (2)

Daniel Tobj asz, Stanislaw Wawrzonkoski

NIE,OBECNI (4)

Krzysztof Grzqdziel,Zbrgniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakonczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaploponowanym brzmieniu.

Ad.8
Uchwala w sprawie pozbawienia drrig gminnych, dotychczasowej kategorii poprzez

wyl4czenie ich z urytkowania jako dr6g publicznych.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal Pan Jaroslaw

Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarz4dulnfrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie pozbawienia dr6g gminnych, dotychczasowej kategorii poprzez
wyl4czenie ich z uzytkowania jako dr6g publicznych rozpatrryla oraz pozytywnie
zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiei i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie
przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

t2



Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczyriski
- Jaroslaw Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarz4du Infrastruktury Drogowej i Transportu we

Wloclawku

Po wyczerpaniu zgloszen do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie pozbawienia dr6g gminnych, dotychczasowej kategorii poprzez

wylqczenie ich z uzytkowania jako dr6g publicznych.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr.OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Gotqbieski, Joanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian N:uczak, .T6zef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, El2bieta

Rutkowska, Ewa Szczepat'rska,KatarzynaZarEbska. Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Czarnecki, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski

NIE,OBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.9
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty za zaigcie I
m 2 pasa drogowego dla drrig, ktrirych zarz1dc4jest Prerydent Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do zagadnienia jak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal Pan Jaroslaw

Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarz4dulnfrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komis.ji rozpatruj4cei ww'. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Rady Miasta

UchwalE zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty za zajgcie I m 2
pasa drogowego dla dr6g, kt6ry ch zarz4dc4jest Prezydent Miasta Wloclawek rozpatrryla oraz

pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej

sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia wysokoSci stawek oplaty za zajEcte 1 m 2

pasa drogowego dla dr6g, ktory ch zarz4dc4jest Prezydent Miasta Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: l, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (18)

1acek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - Walczak, Piotr Kowal, Stanisiaw

Krzemieniewski, Krystian tr uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska,

Ewa S zczepariska, Katarzy n:a Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwol iriski

WSTRZYMUJ4 SIq (1)

Krzysztof Kowalski

BRAK GLOSU (2)

Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grzqdziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymanska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostalapodjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu'
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Ad. 10

Uchwala w sprawie prryjgcia Programu " Dostgpno5d przestrzeni miejskiej dla os6b z
niepelnosprawnoSciami".

Wprowadzenia do zagadnieniaiak w uzasadnieniu do projektu uchwaly dokonal Pan .Taroslaw

Zdanowski Dyrektor Miejskiego Zarz4dulnfrastruktury Drogowej i Transportu we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia Programu " Dostgpnoic przestrzeni miejskiej dla os6b z

niepelnosprawnoSciami" rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawii Przewodnicz4cy Komisii
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinform owal,2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie przyjEcia Programu " Dostgpnolc przestrzeni miejskiej dla os6b z

niepelnosprawnoSciami".

Wvniki qlosowania

ZA: Ig,PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA, (19)

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, .Ioanna Hofman-

Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, KrzyszLof Kowalski'

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian \,uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta

Rutkowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz, KatarrynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr

Zwoliirski

BRAK Gr-OSU (2)

Janusz Dgbczynski, Stanislaw Wawrzonkoski

NTEOBECNI (4)

Krzysztof Grzqdziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego giosowania
uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 1l-Ad. 13

11. Uchwala w sprawie wyra2enia opinii o lokalizacji

12. Uchwala w sprawie wyraZenia opinii o lokalizacii

13. Uchwala w sprawie wyra2enia opinii o lokalizacji

kasyna 9ry.(przy Placu WolnoSci 5)

kasyna gry.(przy ul. KoSciuszki 20)

kasyna gry.(przy ul. Okrzei 77)

Blok trzech projekt6w uchwal w sprawie 'vqvrazenia opinii o lokalizacii kasyna gry we
Wloclawku zaprezentowai Pan tr ukasz Pszcz6lkowski Dyrektor Wydzialu Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji rozpatruj4cej ww. zagadntenia.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie wyra2enia opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku hotelu ,,Rozbicki"
przy Placu WolnoSci 5 we Wloclawku oraz Uchwalg w sprawie wyrazenia opinii o lokalizacji
kasyna gry w budynku hotelu ,,Kujawy" przy ul. KoSciuszki 20 we Wloclawku jak r6wnie2

Uchwalg w sprawie wyrazenia opinii o lokalizacji kasyna gry w budynku hotelu ,,Mlyn" przy

ul. Okrzei 77 we Wloclawku - rozpatrryla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i
Sportu. Opinie w ww. sprawach przedstawil Przewodniczqcy Komisji radny Janusz

Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaty w sprawie
przy Placu WolnoSci

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW:

Wyniki imienne:

wyraZenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (w budynku hotelu ,,Rozbicki"
5 we Wtroclawku).

0. WSTRZYMUJE SIE: 1, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 4

zA (18)

.Iacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .IanuszDEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzei GolEbieski,
Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Krystian \,uczak, Jozef Mazterski, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepaflska,
Daniel Tobjasz, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski
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WSTRZYMUJE SrE (1)

Agnieszka .lura - Walczak

BRAK Gr-OSU (2)

Piotr Kowal" Stanislaw Wawrzonkoski

NTEOBECNT (4)

Krzysztof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Mil.gorzata Szymanska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostalapodjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaty w sprawie .vqlraaenia opinii o lokalizacji kasyna gry. (w budynku hotelu ,,Kujawy"
przy ul. KoSciuszki 20 we Wloclawku).

Wyniki slosowa+ia

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (1e)

.lacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian tr uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta

Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, KatarrynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr

Zwoliriski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Kowal, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyralenia opinii o lokalizacii kasyna gry. (w budynku hotelu,,Mlyn" przy

ul. Okrzei 77 we Wloclawku).

Wyniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:

zA (te)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, JanuszDEbczy{ski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Krzysztof Kowalski,

Stanislaw Krzemieniewski, Krystian T-uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta

Rutkowska, Ewa Szczepat'-rska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr

Zwoliriski

BRAK GI,OSU (2)

Piotr Kowal" Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgotzata Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostatapodjgta przez RadE Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14

Uchwala w sprawie prryjgcia Sprawozdania z realizacji Strategii Rozwi?rywania

Problemriw Spolecznych dla Miasta wloclawek na lata2016-2020.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Pan Piotr Grudzit'rski Dyrektor

Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia Sprawozdania z realizacji Strategii Rozwi4zywania Problem6w

Spoiecznych dla Miasta Wloclawek na lata 2016-2020 rozpatrzyla oraz jednomySlnie

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki Spolecznei. Opiniq w tej sprawie
przed stawila P rzewo d nicz4c a Komi sj i radna Ew a S zczep ariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.
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Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod
glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przylEcia Sprawozdaniazrealizacji Strategii Rozwi4zywania Problemow
Spolecznych dla Miasta Wloclawek na lata2016-2020.

Wyniki glosowania

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK GLOSU: 4, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (17)

Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyt'rski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Jaroslaw Hupaio,

Agnieszka .Tura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Krystian tr-uczak,

Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz,

Katarzy na Zargbska, .Tanusz Zi olkowski, Piotr Zwo I i riski

BRAK GLOSU (4)

Piotr Czarnecki, Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Stanislaw Wawrzonkoski

NTEOBECNT (4)

Krzysztof Grz4dztel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymanska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zo slala po dj gta przez Radg Mi asta w zaproponowanym brzmi eniu.

Ad. 15

Uchwala w sprawie prryjgcia Strategii Rozwi4zywania Problem6w Spolecznych miasta

Wloclawek na lata 2021-2025.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaiy dokonal Pan Piotr Grudzit'rski Dyrektor

Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wioclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyjqcia Strategii Rozwi4zywania Problem6w Spolecznych miasta
Wloclawek na lata 2021-2025 rozpatrzyla oraz jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala
Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spoiecznej. OpiniE w tei sprawie przedstawila
Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepariska.

19



Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal,2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna .Ioanna Hofman-Kupisz
- Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Po zakoriczeniu dyskusji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddat pod glosowanie ww.
projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyigcia Strategii Rozwi4zywania Problem6w Spolecznych miasta

Wloclawek na lata 2021-2025.

Wvniki glosowania

ZA: T8, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIQ: O, BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI: 4

W)'niki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Stanislaw

Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska,

Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZarybska,.Tanusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Wawrzonkoski

NIE,OBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostala podjgta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ponadto Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta radny Jaroslaw Hupaio oglosil l0 minutowq
przerwg w obradach sesyjnych.

Wznowienie obrad ses:vjnych po przerwie. kt6re poprowadzil Wiceprzewodnicz4cy Rady

Miasta radnv Krystian Luczak.
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Ad. 16

Uchwala w sprawie przyjgcia Kompleksowej koncepcji organizacii transportu osrib z

potrzeb4 wsparcia w zakresie mobilnoSci w Gminie Miasto Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor
Miejskiego OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgciaKompleksowej koncepcjr organizacji transportu os6b zpottzebq
wsparcia w zakresie mobilnoSci w Gminie Miasto Wloclawek rozpatrryla oraz jednomySlnie

pozytywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia,Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie

przedstawi la Przewod nicz1c a Kom i sj i radna Ew a S zczep ariska'

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinform owil, ze otwiera

dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- Domicela Kopaczewska Zastgpca Prezydenta Miasta
- radny Krystian N,uczak
- Piotr Grudziriski Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku-

Wobec wyczerpan ra zgloszendo udzialu w dyskusii Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poddal

pod glosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgciaKompleksowej koncepcji organizacji transportu os6b z potrzeb4

wsparcia w zakresie mobilnoSci w Gminie Miasto Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJE SIf,: O, BRAK Gtr-OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (r8)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, JanuszDEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Stanisiaw

Krzemieniewski, Krystian tr-uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska,

EwaSzczepariska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZarEbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolitiski

BRAK GLOSU (3)

Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (4)
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Krzysztof Grzqdziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zakoriczeniu procedury glosowania Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o

wynikach glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania

uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Od punktu nr 17 do punktu nr 23 obrad)' XXXVII sesji poprowadzil Przewodnicz4cy Radv

Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski.

Ad. 17

Uchwala w sprawie prryigcia Programu przeciwdzialania przemocy w rodzinie oraz

ochrony ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta Wloclawek na lata 2021'2025.

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonal Pan Piotr Grudziriski Dyrektor

Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta

Uchwalg w sprawie przyjgcia Programu przeciwdzialania przemocy w rodzinie oraz ochrony

ofiar przemocy w rodzinie dla Miasta Wioclawek na lata 2021-2025 rozpatrryla otaz

jednomySlnie pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznej.

Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisii radna EwaSzczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Wiceprzewodnicz4cy Rady Miasta poinformowat, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:

- radny Krystian Luczak

Wobec wyczerpania zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy

gtrosowanie ww. projekty uchwal.

Glosowano w sprawie:

Uchwaiy w sprawie przyjEcia Programu przeciwdzialania przemocy

ofiar orzemocv w rodzinie dla Miasta wloclawek na lata 2021-2025.

Rady Miasta poddal pod

w rodzinie oraz ochronY

Wvniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0. WSTRZYMUJQ SIf,: 0, BRAK Gtr-OSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (r9)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyt'-rski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski,

.Ioanna Hofman-Kupisz, .Tarosiaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Stanislaw
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Krzemieniewski, Krysliantr-uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska,
Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarryna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GLOSU (2)

P iotr Kowal, Krzy sztof Kowalski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymanska

Po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto. 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zostala podjgta przezRadg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 18

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie podzialu Srodk6w Paristwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych pyzyznanych Gminie Miasto Wloclawek na

realizacjg w 2021roku zadari na rzecz osrib niepelnosprawnych.

Podzial Srodk6w Pafistwowego Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych

Gminie Miasto Wloclawek narealizacjE w 2021roku zadari narzeaz os6b niepeinosprawnych
jaki zostal zaproponowany w projekcie uchwaly zaprezentowai Dyrektor Miejskiego OSrodka

Pomocy Rodzinie we Wloclawku Piotr Grudziriski.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwaig zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie podzialu Srodkow Panstwowego Funduszu

Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wioclawek nareahzacig

w 2021 roku zadan na rzecz os6b niepelnosprawnych rozpatrryla oraz jednomySlnie

pozytywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia,Rodziny i Opieki Spolecznej. Opinig w tej sprawie

przedstawila Przewod nicz4ca Komi sj i radna Ewa S zczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalE w sprawie podziaiu Srodk6w Paristwowego Funduszu

Rehabilitacji Os6b Niepeinosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wioclawek na realizacjq

w 2021roku zadan narzecz os6b niepelnosprawnych'
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Wyniki glosowania

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fI SIQ: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wvniki imienne:

zA (19)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, .Tanusz Dqbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzei GolEbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Stanislaw

Krzemieniewski, Krystian tr-uczak,Iozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska,

Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarryna Zarqbska, Janusz

Zi6lkowski. Piotr Zwolinski

BRAK GLOSU (2)

Piotr Kowal. Krzvsztof Kowalski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgotzata Szymariska

Po zakot'rczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala

zo stal.a podj gta pr zez Rad g Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 19

Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.P. na dzialalnoSd Prezydenta Miasta

Wloclawek.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisji Skarg,

Wniosk6w i Petycji radny Piotr Zwoliriski, kt6ry przedstawil stanowisko Komisji wypracowane

w procedowanej sprawie.

Po przedstawieniu stanowiska Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.P. na dzialalnoSc Prezydenta Miasta

Wloclawek.

Wvniki glosowania

ZA:13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIQ: 6, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:

zA (t3)

Jacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Tura - Walczak, Krystian

N,uczak,Arkadiusz Piasecki, ElabietaRutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobiasz, Stanisiaw

Wawrzonko ski, Katar zy na Zar Ebska, .lanusz Zi 6lkowski, Piotr Zwo I inski

WSTRZYMU.TE SrE (6)

Piotr Czarnecki, .Tanusz DEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Stanisiaw

Krzemieniewski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (2)

P iotr Kowal, Krzy srtof Kowal ski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

po zakohczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c-ponadto ,2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania Rada Miasta

przyjglastanowisko w priedmio cie rozpatrzenia skargi Pana M.P. w brzmieniu okreSlonym w

zal4cznikudo uchwaly.

Ad.20
U.t *ulu w sprawie powolania komisji dorainej do opracowania projektu zmian do

Statutu Mlodzie2owej Rady Miasta Wloclawek.

Przewodnicz4cy Rady Miasta wyjaSnil, 2e zgodnie z $ 93 ust. 1 Statutu Miasta Wloclawek do

wykonywania okreSltny ch zad;rr Rada powoluje komisj I doraLnq, okreSlaj4c w uchwale jej

,klud, zakres dzialania a takLe czas, na lt6ry zostaje powolana. Przedmiotem pracy komisji

doraznei bgdzie przygotowanie propo zycji zmian dostosowuj4cych zapisy do uregulowat'r

wynikaj4cy ch ze zmiany ustawy o samorz4dzie gminnym oraz dokonanie analizy unormowaf

statutowych w zakresi e dzia\ania Mlodzie2owej Rady Miasta'

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie'

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg w sprawie powoiania komisji doraZnej do opracowania projektu zmian do Statutu

MlodzieZow"j RuOy Miasta Wloclawek rozpatr:zyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
porz4dku Prawnego i Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji

radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem a takze zwr6cil sig do radnych o zglaszanie kandydatur do

piu.y w'Komisji. Ponadto Przewodnicz4cy Rady Miasta zaproponowal. aby Komisja liczylaT

czlonk6w, co nie wzbudzilo sprzeciwu radnych.
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W dvskusii wzieli udzial:

- radny Janusz Dgbczyriski w imieniu Klubu Radnych PiS do pracy w komisii zglosil radnych:
Andrzej a Golgbieski e go or az swoj 4 kandydaturE.

- radny Krystian \,uczak w imieniu Klubu Radnych KO do pracy w komisji zgiosil radnych:

Jacka Bulawg, Daniela Tobjasza orazEwE Szczeparisk4.
- Przewodniczqcy Rady Miasta Stanislaw Wawrzonkoski w imieniu Klubu Radnych SLD do

pracy w komisii zglosil radnych: Jaroslawa Hupalo oraz Piotra Kowala.

Zgloszeni kandydaci wyrazllt zgodg na pracg w Komisji Doraznej'

Wobec wyczerpania zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly uwzglgdniaj 4cy zgloszonych radnych do skiadu Komisji

DoraLnei.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie powolania komisji doraLnei

MlodzieZowei Radv Miasta Wloclawek.
do opracowania projektu zmian do Statutu

Wvniki glosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTMYMUJf, SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 3, NIE'OBECNI: 4

W)'niki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,

.Toanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Stanislaw

Krzemieniewski, Krystian {-uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, El2bieta Rutkowska,

Ewa Szczepanska, Daniel Tobjasz, KatarzynaZarEbska,Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI.OSU (3)

Piotr Kowal. Krzvsztof Kowalski, Stanislaw Wawrzonkoski

NTEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel,Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgotzata Szymariska

po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach

glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwaia

zostalapodj gta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.
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Ad.21
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie wyboru Przewodnicz4cych statych komisii Rady
Miasta.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e zgodnre z art.21 ust. 1 ustawy o samorz4dzie
gminnym do kompetencji Rady Miasta naleiry powolywanie komisji stalych oraz ustalanie ich
sklad6w osobowych. Natomiast na podstawie $ 85 ust. 3 Statutu Miasta Wloclawek,
Przewodnicz4cy komisji stalych powolywani s4 odrgbn4 uchwal4. Przedmiotowy projekt
uchwaly ma charakter porz4dko!\y i normuje kwestig zmiany nazwiska przez Pani4 Radn4

Agnieszkg Jura Walczak.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie wyboru Przewodnicz4cych stalych komisji Rady

Miasta rozpatrzyla orazpozytywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i Publicznego.

Opinig w tej sprawie przedstawil Przewodntczqcy Komisji radny Arkadiusz Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowat, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wyboru Przewodnicz4cych stalych komisji Rady

Miasta.

Wyniki glosowania

ZA:18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (r8)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz DEbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski,

Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Stanislaw

Krzemieniewski, Krystian tr uczak, Jozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska,

Ewa Szczepafska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr

Zwoliriski

BRAK GLOSU (3)

P i otr Kowal, Krzy sztof Kowal ski, Daniel Tobj asz

NIEOBECNI (4)
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Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymariska

Po zako(czeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

A.d.22
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie ustalenia skladriw osobowych stalych komisji
Rady Miasta Wloclawek wr^zz autopoprawk4.

Przewodnicz4cy Rady Miastazakomunikowal,2e zgodnie zart.2l ust. 1 ustawy o samorz4dzie

gminnym do kompetencji Rady Miasta nalezy powolywanie komisji stalych oraz ustalanie ich

sklad6w osobowych. Przedmiotowy projekt uchwaly normuje kwestig zmiany nazwiska przez

Pani4 Radn4 Agnieszkg .Iura Walczak oraz reguluje zmiang w skladzie Komisii Budzetu,

Rozwoju i Promocji Miasta z uwagi nazlolonqprzez Radn4 rezygnacjg. Natomiast wniesiona

autopoprawka uwzglEdnia wniosek radnego Krystiana \,uczaka,ktory ztoLyl akces do pracy w
Komisji Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta

Uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie ustalenia sklad6w osobowych staiych komisji Rady

Miasta Wloclawek rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i

Publicznego. Opiniq w tej sprawie przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny Arkadiusz

Piasecki.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera

dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

glosowanie ww. projekt uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie ustalenia skiad6w osobowych stalych komisji Rady

Miasta Wloclawek.

Wvniki slosowania

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJQ SIQ: 0, BRAK Gtr OSU: 3, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

zA (18)

Jacek Bulawa, Piotr Czarnecki, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
.laroslaw Hupalo, Agnieszka .lura - Walczak, Stanislaw Krzemieniewski, Krystian Luczak,
lozef Mazierski, Arkadiusz Piasecki, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZarqbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski
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BRAK GI.OSU (3)

Joanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski

NIEOBECNI (4)

Krzysztof Grz4dziel, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Malgorzata Szymafska

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal o wynikach
glosowania, stwierdzaj4c ponadto, 2e w rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala
wraz z autopoprawk4 zostaia podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje do Prezydenta Miasta podczas obrad XXXVII sesji Rady Miasta skierowali:

- radny Janusz Dgbczynski,

- radna Mariola Gawlowska,

- radny Andrzej Golgbieski,

- radna Joanna Hofman-Kupisz,
- radny Jaroslaw Hupalo,

- radna Agnieszka Jura-Walczak,

- radny Krzysztof Kowalski,
- radny Stanislaw Krzemieniewski,
- radny Jozef Mazierski,
- radny Arkadiusz Piasecki,

- radna Elzbieta Rutkowska,

- radna Ewa Szczepafska,

- radny Piotr Zwoliriski,

Ad.24
Informacje i komunikaty.

Przewodnicz4cy Rady Miasta przypomnial,2e do dnia 30 rwzesnia br. trwa Narodowy Spis

Powszechny LudnoSci i Mieszkari w 2021 r.IJdzial w spisie jest obowi4zkowy. Osoby, kt6re

dotychczas nie wypelnily tego obowi4zku mog4 uczynic to w r6znych formach. Najszybciej

i najwygodniei moZna dokonac samodzielnego spisania sig przez Internet. Nalezy wypelnic

formularz online poprzezaplikacjE internetow4: https:/ispis.gov.pl/. Mozna r6wnie2 odwiedzic
IJrz4d Miasta Wloclawek i spisac siE przezlnternet na specjalnie utworzonym w tym celu

stanowisku. Dla respondent6w, kt6rzy nie maj4 mozliwoSci spisania sig ptzez Internet lub

udania sig do Urzgdu Miasta pozostaje ieszczejedno rozwiqzanie - spis poprzez infolinig'
Nalezy zadzwonic nanumer: 22279 99 99 ispisac sig telefonicznie. Przewodnicz4cy Rady

Miasta zachEcll do skorzystania z wymienionych sposob6w na samospisanie sig. .Te2eli

nie wypelni4 Pafistwo formularza przezlnternet lub nie spisz4 siE na infolinii, zadzwoni
do Paristwa rachmistrz z numerow 22 828 88 88 i22279 99 99 lub przyjdzie przeprowadzid
wywiad bezpoSredni. Udzielenie odpowiedzi rachmistrzowi spisowemu.iest obowi4zkowe.
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Ad.25
Zamknigcie obrad.

Wobec zrealizowania porz4dku posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XXXVII sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyty sig w
dniu 31 sierpnia 2021 roku.

Przygotowal(a): Jolanta Skladanowska
Gl6wny Specjalista ds.

obslugi Rady Miasta

radny Stanislaw Wawrzonkoski

nicz4cy Rady

Pzygotowano pzy pomocy programu eSesia.pl
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Page I of 1

Rada Miasta Wloclawek - Rada Miasta Wloclawek
Sesja w dniu 31 sierpnia 2021

09:07

Bulawa Jacek (obecny)
Czarnecki Piotr (obecny)
Dqbczynski Janusz (obecny)
Gawlowska Mariola (obecny)
Gotqbieski Andrzej (obecny)
Grzqdziel Krzysztof (n ieobecny)
Hofman-Kupisz Joanna (obecny)
Hupalo Jarostaw (obecny)
Jura - Walczak Agnieszka (obecny)
Kowal Piotr (obecny)
Kowalski Krzysztof (obecny)
Krzemieniewski Stanislaw (obecny)
Lewandowski Zbigniew (nieobecny)
l-uczak Krystian (obecny)
Mazierski J ozef (obecny)
Muszalik Wanda (nieobecny)
Piasecki Arkadiusz (obecny)
Rutkowska Elzbieta (obecny)
Szczepanska Ewa (obecny)
Szymariska Matg orzala (nieobecny)
Tobjasz Daniel (obecny)
Wawrzonkoski Stanistaw (obecny)
Zargbska Katatzyna (obecny)
Ziolkowski Janusz (obecny)
Zwolinski Piotr (obecny)

http://api.esesja.pl/v10/obecnosc_sesja.asp?id:142715&v:6.3.0.6&ukod=ceaa3493&... 31.08.2021


